
  

Protokół Nr XII/2020 

Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 23 marca 2020 r. 
 

Obrady XII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Wiżajny VIII kadencji odbyły się sali znajdującej 

się w budynku Straży Pożarnej w Wiżajnach. 

W sesji udział wzięli: 

 - Radni; 

lista obecności w załączeniu (załącznik nr 1); 

              - pracownicy Urzędu Gminy:  

Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz - Wójt Gminy, 

Pani Jadwiga Markowska - Sekretarz Gminy, 

Pani Teresa Klejmont - Skarbnik Gminy, 

Pani Ewelina Buczyńska - Podinspektor w Urzędzie Gminy. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10
00

. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko otworzył obrady XII Sesji Rady 

Gminy Wiżajny. Stwierdził, że na stan 15 Radnych, w sesji uczestniczy 11 radnych, co 

stanowi quorum do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko powitał Radnych i Pana Wójta 

 z obsługą. 

Do p-ktu 2 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko odczytał punktu: Przyjęcie 

porządku obrad. Następnie odczytał proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z okresu między sesjami.  

5. Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów oraz odpowiedzi Wójta Gminy. 

6. Podjęcie  uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Białymstoku skargi Prokuratora Rejonowego w Suwałkach. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego drogi 

gminnej. 

8. Podjęcie  uchwały w sprawie funduszu sołeckiego w Gminie Wiżajny na 2021 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2020 rok. 

10. Wolne wnioski.  

11. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko zapytał czy są propozycje do 

przedstawionego porządku obrad. Nikt z zebranych żadnych zmian nie wniósł, wobec czego 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto jest za przyjęciem proponowanego porządku. Za 

oddano 11 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący Rady 

Gminy stwierdził, że porządek został przyjęty. 
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Do p-ktu 4 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Sprawozdanie Wójta Gminy z okresu między sesjami. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powitał Przewodniczącego Rady 

Gminy oraz Radnych Rady Gminy. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował Radnych, że większość 

tematów została przedstawiona na posiedzeniu komisji. Dodatkowo poinformował obecnych 

o następujących sprawach: 

 Jest przygotowana przez projektantkę oferta na wykonanie audytu na szkołę 

podstawową poniżej 8 000 €, w związku z tym nie trzeba robić zapytania 

ofertowego. 

 Ruszamy z naprawą dróg i będziemy robili w taki sposób, że drogę dobrze 

„złożymy” równiarką i dopiero wtedy ewentualnie wyżwirować. Ta równiarka 

nie wyrówna tylko wygłaska, do momentu jak pójdzie konkretny sprzęt. 

Niektórych dróg nie naprawimy równiarką i tam będziemy żwirować.  

Godz. 10 
05

 przybył Radny Pan Adam Dembowski 

Godz. 10
07 

przybył Radny Pan Tadeusz Szyszkowski 

  Tabliczka z numerami miejscowości Ługiele została przykręcona. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko zapytał czy ktoś ma uwagi do 

sprawozdania Wójta. Uwag nie zgłoszono. Za przyjęciem sprawozdania oddano 13 głosów, 

głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że sprawozdanie 

Wójta z okresu między sesjami zostało przyjęte. 

  

Do p-ktu 5 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów oraz odpowiedzi Wójta Gminy. 

  Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko poinformował, że do Urzędu 

Gminy nie wpłynęły żadne interpelacje i zapytania.  

 

Do p-ktu 6 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Podjęcie  

uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku 

skargi Prokuratora Rejonowego w Suwałkach. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały. 

Zapytał, czy są jakieś pytania. Z braku pytań poddał projekt pod głosowanie. Za podjęciem 

uchwały głosowało 13 radnych,  głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 Głosowanie imienne uchwały w załączeniu (załącznik nr 2). 

 Uchwała Nr XII/79/20 w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

Do p-ktu 7 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Podjęcie 

uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego drogi gminnej. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały. 

Zapytał, czy są jakieś pytania. Z braku pytań poddał projekt pod głosowanie. Za podjęciem 

uchwały głosowało 13 radnych,  głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 Głosowanie imienne uchwały w załączeniu (załącznik nr 4). 

 Uchwała Nr XII/80/20 w załączeniu (załącznik nr 5). 
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Do p-ktu 8 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Podjęcie  

uchwały w sprawie funduszu sołeckiego w Gminie Wiżajny na 2021 rok. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały. 

Zapytał, czy są jakieś pytania. Z braku pytań poddał projekt pod głosowanie. Za podjęciem 

uchwały głosowało 10 radnych, 3 głosy przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 Głosowanie imienne uchwały w załączeniu (załącznik nr 6). 

 Uchwała Nr XII/81/20 w załączeniu (załącznik nr 7). 

 

Do p-ktu 9 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Podjęcie 

uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2020 rok. 

Godz. 10 
25

przybył Radny Pan Damian Dębowski 

 Radny Gminy Pana Tadeusz Szyszkowski – może pomyśleć o monitoringu szkoły 

 i wokół jej na infrastrukturze gminnej. W tej chwili Szkoła Podstawowa w Wiżajnach jest 

jako jedyna, która nie ma monitoringu. Wszystkie szkoły w powiecie mają monitoring. Chyba 

nie byłoby problemu, aby na tym słupie zamontować 3 kamery: na magazyn przy szkole, na 

szkołę i na plac. 

 Wójt Gminy Pana Stanisław Jacek Pietrukiewicz – ten słup na placu nie jest nasz. 

Teraz będziemy instalowali alarm na magazynie. 

 Radny Gminy Pana Tadeusz Szyszkowski – wykonanie alarmu z 4 kamerami 

kosztuje niewiele więcej od wykonania samego alarmu. 

 Wójt Gminy Pana Stanisław Jacek Pietrukiewicz – to temat na następne posiedzenie 

komisji. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały. 

Zapytał, czy są jakieś pytania. Z braku pytań poddał projekt pod głosowanie. Za podjęciem 

uchwały głosowało 13 radnych, 1 głos przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 Głosowanie imienne uchwały w załączeniu (załącznik nr 8). 

 Uchwała Nr XII/82/20 w załączeniu (załącznik nr 9). 

 

Do p-ktu 10 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Wolne 

wnioski. 

 Wniosków nie zgłoszono. 

 

Do p-ktu 7 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko stwierdził, że porządek sesji 

został wyczerpany. Następnie podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu  

i zamknął obrady XII zwyczajnej sesji Rady Gminy Wiżajny VIII kadencji. 

Sesja trwała do godz. 10
40

. 

 

  Przewodniczący Rady Gminy 

 

                         /-/ Walenty Wałejko 
Protokołowała: 

E. Buczyńska 


